

电动吸引器系列 Electric suction units

负压源采用无油式活塞泵
 环保清洁 -- 完全没有油烟污染
 方便省事 -- 无需日常加油保养
 安全放心 -- 使用绝无正压产生
 不会倒流 -- 停机可以保持压力, 不会产生倒流

H001 型电动吸引器, 采用全塑面板设计, 造型独特、新颖、美观。具有移动方便, 低噪音、高负压, 大流量的特点。
 适用于各医院单位手术时需吸引脓血、脓痰和粘质液体及其他需要负压吸引的场合。

主要技术指标:
 电源: AC220V 50Hz
 极压负压值: $\geq 0.09\text{MPa}$
 噪音: $\leq 60\text{dB(A)}$
 输入功率: $\leq 150\text{VA} + 15\%$
 抽气速率: $\geq 20\text{L/min}$
 贮液瓶: 2500mL/只, 2只

Adopting oil -- free piston pump
 Clean -- without pollution of oil and smoke
 Convenient -- no need add oil to maintain daily
 Safe -- no plus pressure during using
 No regorging -- keep pressure when the machine stops, so the liquid won't flow backwards

H001D type of electric suction apparatus adopts completely plastic panel design, which make it more fancy and fashionable. Easy to carry, low noise, high negative pressure and large flux.
 It can be widely applied in the surgical operations, which needs to absorb phlegm etc thick liquids and other occasions, which need negative pressure suction.

Principle technical data:
 Power supply: 220V 50Hz
 Max negative pressure: $\geq 0.09\text{MPa}$
 Noise: $\leq 60\text{dB(A)}$
 Input power: $150\text{VA} + 15\%$
 Pumping rate: $\geq 20\text{L/min}$
 Reservoir capacity: 2500mL/pc, 2 pieces



Model 型号: H001



H002 型电动吸引器

负压源采用无油式活塞泵
 环保清洁 -- 完全没有油烟污染
 方便省事 -- 无需日常加油保养
 安全放心 -- 使用绝无正压产生
 不会倒流 -- 停机可以保持压力, 不会产生倒流
 全塑面板, 手动、脚踏开关, 操作方便。无级调压, 负压任意选择, 防溢装置。

主要技术指标:
 电源: AC220V 50Hz
 极限负压值: $\geq 0.09\text{MPa}$
 噪音: $\leq 60\text{dB(A)}$
 抽气速率: $\geq 20\text{L/min}$
 贮液瓶: 2500mL/只, 2只
 注意: 不适于流产吸引, 间隙加载的连续运行, 最长连续工作时间 30 分钟, 持续率 50%。电器安全要求: I 类 B 型设备, 易燃易爆气体场合不可使用。

Electric suction units

Adopting oil -- free piston pump
 Clean -- without pollution of oil and smoke
 Convenient -- no need add oil to maintain daily
 Safe -- no plus pressure during using
 No regorging -- keep pressure when the machine stops, so the liquid won't flow backwards
 Complete plastic panels, hand-switch and foot-switch for operating easily. Select negative pressure at will with no level for pressure adjustment, and overflow protection mechanism, safe and reliable.
 Principle technical data:
 Power: AC220V 50Hz
 Max negative pressure: $\geq 0.09\text{MPa}$
 Noise: $\leq 60\text{dB(A)}$
 Pumping rate: $\geq 20\text{L/min}$
 Reservoir capacity: 2500mL/pc, 2 pieces
 Note:
 Not suitable for continuous use in the induced abortions and for the inflammable or explodable surroundings. Max continuous working time is 30 minutes.



H004 型脚踏吸引器

H004D 型脚踏吸引器主要用于各级医院施行人工流产手术以及外科手术时血、脓、痰等粘液的吸引。由于体积小、重量轻、操作方便、无需电源即可操作, 因而特别适用于偏远的无电源地区、农村卫生院、家庭护理、野外急救及临时断电时使用。

产品特点
 吸引系统采用单向阀不会产生正压, 使用安全可靠。
 全塑型瓶托, 在运输与使用中安全、便捷。
 无需电源即可操作, 适用性强。
 主要技术指标:
 极限负压值: $\geq 0.08\text{MPa}$
 封闭时负压回降: $\leq 0.005\text{MPa}/10\text{min}$
 贮液瓶容量: 1000mL
 脚踏力: $\leq 245\text{N}$
 重量: $\leq 4.5\text{kg}$

Pedal suction units

H004D pedal suction apparatus mainly used in hospitals of all levels for suction of blood, phlegm and other thick liquid during induced abortions and surgical operations. Due to its small size, lightweight and easy operation and it especially fits for being widely used in no power area, remote areas, rural clinics, homes and other emergency occasions.
 Features
 Adopting single-way valve will not produce positive pressure, safe and reliable.
 Complete plastic plate, safe and convenient for transportation and use. It can be operated without power, widely applicable.
 Principal technical data:
 Max negative pressure value: $\geq 0.08\text{MPa}$
 Negative pressure back-reduction while being closed: $\leq 0.005\text{MPa}/10\text{min}$
 Reservoir capacity: 1000mL
 Pedal pressure: $\leq 245\text{N}$
 Weight: $\leq 4.5\text{kg}$